## **ABOUT US**

Italiantoy comes from 20 years of experience of **Zaffiria** - a Centre for media and art education. We **develop and realize educative** and cultural projects for children. We produce toys that enable children knowledge and creativity through play. For teachers, educators, atelierist it's easy to design a workshop or an atelier with our products. Improve your educational department with us.



## ÜBER UNS

Italiantoy kommt aus 20 Jahren Erfahrung von Zaffiria - einem Zentrum für Medien- und Kunsterziehung. Wir entwickeln und realisieren Bildungsund Kulturprojekte für Kinder und produzieren Spielzeuge, die Kindern Wissen und Kreativität durch Spielen ermöglichen. Für Lehrer, Pädagogen und Atelieristen ist es einfach, einen Workshop oder ein Atelier mit unseren Produkten zu gestalten. Verbessere deine Pädagogischen Abteilung mit uns.















## Contacts / Kontakte

Alessandra Falconi Silvia Ferreira Mendes centrozaffiria@gmail.com www.italiantoy.net

To see others projects with museums / Info über Projekte mit Museen: www.italiantoymusei.it

**Italiantoy** is a trademark by / ist eine Marke von













- 1 TRAINING FOR MUSEUMS AND CULTURAL EDUCATORS using active pedagogy to design new workshops for children
- 2 WORKSHOPS FOR CHILDREN AND FAMILIES in your museum, park, institution, festival with the innovative methodology of the designer and artist Bruno Munari®
- **3 DEVELOP AN APP OR AN EBOOK** where kids can play outside the museum
- 4 Design and create MULTI SENSORIAL INSTALLATIONS, where it's possible to learn thanks to full immersion atmosphere
- **5 DESIGN A TOY** with you based on an idea you would like to develop based on an inspiration, an artwork you have in your collection, a theme you wish to develop
- 6 Manifacture the designed toy and provide the CE mark as well as packaging with your museum's logo







- 7 PEDAGOGICAL MATERIALS AND TOOLS
  - to develop the following topics:

    NATURE Gregor Sa. Flora Zu.
  - NATURE Gregor Sa, Flora Zu,
     Carlo Elle, David III, Itti Os
  - VISUAL DESIGN/GRAPHIC/ARTS

Gei Arp, Uber Acca, Fortunato Di, Max Mi

- ARCHITECTURE Zoe Ci, Leon Bi,
- Uber Acca, Bruno Emme
- STORYTELLING Awilda Wik, Gianni Erre, Fortunato Di, Louis Ca, Laila Bin, Mario Ma, Louis Ca
- PRINTING TECHNIQUES Paolo Pi, Laila Bin



- 1 WORKSHOPS FÜR MUSEUMS- UND KULTURPÄDAGOGEN, um mit einer aktiven Pädagogik neue Workshops für Kinder gestalten zu lernen
- 2 WORKSHOPS FÜR KINDER UND FAMILIEN in Ihrem Museum, Park, Institution oder Festivals, mit der innovativen Methode des Designers und Künstlers Bruno Munari®
- **3 ENTWICKLUNG VON APPS ODER E-BOOKS**, mit denen Kinder außerhalb des Museums spielen können
- 4 Entwurf und Gestaltung von MULTISENSORISCHE INSTALLATIONEN
- **5 ENTWERFEN EINES SPIELZEUGS**basierend auf einer Idee, Inspiration oder Thema, das Sie entwickeln möchten, oder einem Kunstwerk, das Sie in Ihrer Sammlung haben
- 6 Herstellung des entworfenen Spielzeuges, mit CE-Zeichen, sowie Verpackung mit dem Logo Ihres Museums
- PÄDAGOGISCHE MATERIALIEN UND
   MITTELN zur Entwicklung folgender Themen:
   NATUR Gregor Sa, Flora Zu, Carlo Elle,
   David III. Itti Os
  - VISUELLES DESIGN/GRAFIK/KUNST Gei Arp. Uber Acca. Fortunato Di. Max Mi
  - ARCHITEKTUR Zoe Ci, Leon Bi,
  - Uber Acca, Bruno Emme
  - **GESCHICHTENERZÄHLEN** Awilda Wik, Gianni Erre, Fortunato Di, Louis Ca, Laila Bin, Mario Ma, Louis Ca
  - DRUCKTECHNIKEN Paolo Pi, Laila Bin